
Power 55 Music Extravaganza aims to bring fun & popular entertainment to the local communities in
various parts of the country. Sports Toto crew have visited more than 100 urban and sub-urban towns
since the inception of Power 55 Music Extravaganza in October 2009.

Bringing cheer and joy, the mini-concerts feature budding local singers and performers at public venues
especially makan places which are popular among locals, hoping to provide light entertainment – good
entertainment always goes well with good food!

Stay tuned and be on the look-out for the next show.

多多博彩动感音乐会旨在把流行音乐和欢乐带给全国各城镇的居民。自多多博彩动感音乐会
于 2009 年推介以来，多多博彩的音乐团队已走访超过 100 个大小城镇。

本地音乐界的后起之秀在迷你演唱会上载歌载舞，把欢乐气氛带给当地民众。多多博彩在公

共场所，特别是深受民众欢迎的食肆举办音乐会，藉此提供轻松欢愉的娱乐活动给当地民
众，因为美食与动感音乐同在一处可真说得上是相得益彰。

敬请期待我们为您呈现的下一场多多博彩好歌动感音乐会吧！
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